
       LUMIVAARA-SEURA  RY:N  TOIMINTASUUNNITELMA  VUODELLE 2022 
 
Seuran sääntömääräiset kokoukset pidetään keväällä ja syksyllä; lisäksi pidetään hallituksen 
kokouksia tarpeen mukaan. Kevät- ja syyskokouksista ilmoitetaan Jaakkiman Sanomissa sekä 
paikallislehdissä. Lisäksi ilmoitukset seuran nettisivuilla ja facebookissa. 
Hallitus kutsutaan koolle sähköpostiviestillä ja/tai puhelimitse. 
 
Alkuvuodesta jäsenille lähetetään jäsenkirje, josta käyvät ilmi vuoden tapahtumat ajankohtineen, 
sikäli kuin ne ovat silloin jo tiedossa. Tapahtumista tiedotetaan myös seuran nettisivuille sekä face 
bookissa. 
Jäsenmaksun suuruuden päättää syyskokous. 
 
Alkuvuodesta pyritään järjestämään leivonta- tai ruokakurssi. Aiheena karjalaiset perinneruuat tai 
leivonnaiset. 
 
Murrepäivästä on ollut puhetta, samoin Karjalan kielen opettelusta. Paikalle tarvitaan joku 
asiantuntija sellaista päivää vetämään. 
 
Lähialueen sukututkimuspäiville osallistumme mahdollisuuksien mukaan. 
 
Töysän kirjastossa järjestämämme Lumivaara-näyttely onnistui hyvin. Vastaavan näyttelyn 
voisimme järjestää esim. Jalasjärvelle. 
 
Kesän kotiseutumatka Lumivaaraan riippuu koronatilanteesta. Toki lähdemme, mikäli tilanne sallii. 
 
Vuoden 2022 Karjalaiset kesäjuhlat pidetään Raumalla viikko ennen juhannusta. Niille 
osallistumme jälleen yhteisosastolla Jaakkiman Sanomien kanssa. Samalla osallistumme myös 
lehden lukijatapaamiseen. 
 
Kesällä voisimme järjestää myös lauluillan ja muistuttaa mieliin kyykän peluuta. 
 
Kuulumme Jaakkiman Seudun Perinneyhdistykseen ja pyrimme osallistumaan myös sen 
toimintaan. 
Samoin pyrimme osallistumaan myös muihin Karjalan Liiton ja/tai Karjala-seurojen, pitäjäseurojen, 
karjalaisten yhdistysten sekä säätiöiden tapahtumiin. 
 
Teemme tiivistä yhteistyötä Jaakkiman Sanomien kanssa. On tärkeää, että olemme itse aktiivisia ja 
lähetämme juttuja ja kuvia lehteen. Näin saamme pidettyä Lumivaaraa esillä ja jaettua tietoa siitä 
muillekin. 
Myös Karjala-lehti ottaa mielellään juttuja vastaan. 
 
Kaikkien suunnitelmiemme toteutuminen riippuu pitkälti koronan tuomista säännöksistä ja 
rajoituksista. 
Toivotaan, että vuosi 2022 olisi sen suhteen jo helpompi ja voisimme toimia aktiivisesti. 
 
Mervi Nieminen, hallituksen pj. 18.11.20201 
 
 
 
 


